
 

Jaarplan 2025 kynologie. 
 

1. Inleiding. 

We gaan ervan uit dat in de loop van 2025 diverse nieuwe zaken worden opgepakt en oudere 

zaken die nog steeds lopen door de vertraging als gevolg van SV-WUSV perikelen nu eindelijk 

verder kunnen worden uitgewerkt. 

 

2. Doel, doelgroep en beoogd resultaat. 

- We gaan ervan uit dat met de aankondiging selectie hond van het jaar er meer 

inschrijvingen zullen gaan plaatsvinden op de Nederlandse clubmatches. 

- Voor wat betreft de gezondheid van ons geliefde ras zullen wij nauwgezet de diverse 

onderzoeken in binnen- en buitenland volgen en de uitslagen hiervan indien nodig ter sprake 

brengen binnen de WUSV en van daaruit aansturen op een mondiale aanpak van het 

eventuele probleem. Het is ook ons doel om de uitslagen van de grootschalige onderzoeken 

te delen met onze leden zodat eenieder op de hoogte is van de stand van zaken ook als er 

verder nog geen regelgeving is.  

- In Duitsland worden al geregeld honden aangekeurd met ZAP. In Nederland is het 

Fokreglement hier in 2024 op aangepast. In Nederland moeten we ook echt aandacht 

besteden aan de eisen die gelden voor het ZAP.  In Nederland kan nog geen ZAP afgenomen 

worden. Met de SV zullen er afspraken gemaakt moeten gaan worden en zullen er 

keurmeesters opgeleid moeten worden om in Nederland een ZAP af te kunnen nemen.   

- Tevens willen we in het VDH-magazine geregeld aandacht schenken aan de diverse 

kynologische evenementen en verzoeken daarom ook aan de organiserende verenigingen 

om een verslag van hun kynologisch evenement in te dienen ter publicatie.  Dit zou in 

combinatie met de liefhebbersdagen misschien ervoor kunnen zorgen dat liefhebbers die 

nog niet actief zijn in de sport ook hier interesse voor gaan ontwikkelen.  

  

3. Structuur samenwerkingspartners, werkgroep en overige vrijwilligers.  

-Behalve de inmiddels meerdere jaren bestaande Werkgroep KCM  zijn er momenteel geen 

voornemens om een nieuwe werkgroep op te richten.  

- Er zal meer aandacht moeten worden besteed aan overdracht van informatie en 

werkzaamheden. Uitslagen worden nu onvoldoende eenduidig aangeleverd.  

- Naast de resultaten van de diverse gezondheidsonderzoeken dienen wij ook de belangen 

van de VDH-fokkers in de gaten te houden. Het is voor ons haast onmogelijk om onze leden 

gezondheidseisen op te leggen voor hun honden als de andere lidmaatschapslanden binnen 

de WUSV hierin niet meegaan. Het gevolg zou namelijk zijn dat door onze strenge fokeisen 

dekreuen uit het buitenland voor onze teven uitgesloten zouden worden waardoor de 

verwantschapstoename binnen ons ras in Nederland flink zou toenemen. Wij zijn er daarom 

voorstander van om de uitslagen van de diverse onderzoeken indien nodig ter sprake 

brengen binnen de WUSV en van daaruit aan te sturen op een mondiale aanpak van het 

eventuele probleem. 

- Aandacht zal weer gegeven moeten worden aan de belangen voor niet-kringgroep 

gebonden leden. Dit zal in 2025 weer verder worden opgepakt met o.a. liefhebbersdagen.  



- In WUSV verband is per 1-1-2020 het WUSV-Zuchtprogramm in werking getreden. Voor de 

deelnemende landen geldt dat de overgangsperiode tot 1-1-2025 niet gehaald is om de 

verordeningen binnen hun vereniging hieraan aan te passen. Het is nog onbekend welke 

datum nu gehanteerd al gaan worden.   

In 2020 zijn we binnen de VDH begonnen met de voorbereiding van de aanpassingen in onze 

reglementen hiervoor. We zullen de contacten die hiervoor gelegd zijn verder uitnutten om 

het WUSV Zuchtprogramm in werking te kunnen gaan stellen.  

 

4. Opzet, aanpak en werkwijze. 

Naast administratie van evenementen, verwerking gegevens fokdieren en andere vaste 

werkzaamheden zal er aandacht zijn voor het realiseren van de volgende doelen: 

 

-Creëren informatieve formats m.b.t. gezondheid en welzijn: 

• regelmatige publicaties maandblad; 

• implementeren in website-structuur en regelmatig updaten; 

• bevorderen verwerking van de nieuwste wetenschappelijke inzichten; 

• evalueren belangen voor VFR; 

• onderzoeken effecten voor de fokkerij; 

• opstellen en voorleggen onderzoeks-protocollen; 

• kennis verspreiden via lezingen o.a. VDH Kennis Dag, bijlagen bij Jaarverslag etc. 

 

-Opwaarderen aandacht voor fokgeschiktheidkeuringen: 

• meer aandacht voor verslaggeving in blad en op site; 

• upgraden nieuwste keurgegevens in het bestand op de website, blijvend kunnen inzien   

alle keurseizoenen ter vervanging keurboeken. 

 

-Aandacht voor keurmeesters: 

• stimuleren opleiding via stagemogelijkheid, duidelijker kenbaar naken dat de  VDH op 

zoek is naar nieuwe keurmeesters en dat de opleiding ondersteund wordt door de VDH; 

• bijscholing via VDH maar ook bij Raad van Beheer (verplicht); 

• stimuleren deelname aan opleiding in WUSV-verband; 

• stimuleren aanwas FGK-keurmeesters d.m.v. voorgaande; 

• binnen de WUSV voordragen dat de door National Spezial-Richter gegeven kwalificatie 

dezelfde waarde moet hebben als die van SV-Richter aangezien er geen nieuwe SV-

Richter meer worden opgeleid.  Een reu aangekeurd door een National Spezial-Richter 

mag geen Duitse teven dekken en ook zijn pups zijn in Duitsland niet uit Körzucht;   

• meer keurinzet Nederlandse keurmeesters en gelijkwaardige verhoudingen binnen 

keuringen; 

• jaarlijkse bijeenkomst met (FGK)-keurmeesters, aansluitend evt. met CK’s van 

afdelingen. 

 

-Organiseren VDH Kennis Dag: getracht zal worden om tot vermindering van kosten te 

komen. Kwaliteit van congres wordt evenwel bepaald door gelijk opgaan van aantal 

deelnemers met het te besteden budget. De planning is om de volgende kennisdag in 

februari/maart 2026 te organiseren. 

 

-Beantwoording van via de website of per e-mail gestelde vragen. 



 

-Bezoek aan Bundessiegerzuchtschau en aansluitend WUSV-Tagung. 

 

-Participeren overlegstructuren Raad van Beheer-gerelateerd. 

 

-Mede-organiseren KCM. 

 

-Mede-organiseren en assisteren bij het ras examen Duitse Herdershond in samenwerking 

met de Raad van Beheer (o.a. zorgen voor honden, organiseren oefendag). 

 

-Adviezen geven omtrent organisatie en vormgeving van clubmatches. 

 

-Meer aandacht geven aan Hond van het jaar verkiezing:  uitslagen en tussenstanden 

publiceren via website en/of nieuwsbrief.  

 

-Verslag KCM en verslag Liefhebbersdag, verslag Bundessiegerzuchtschau, verslagen 

bijgewoonde congressen. 

 

-Overleg met andere commissies (sportzaken, jeugd, redactie, PR , VVDH etc.). 

. 

-Mogelijk maken tot onmiddellijke melding van uitslagen exterieur-evenementen op de site. 

 

- In 2024 zullen we ons contact met de SV verder intensiveren en proberen met hun diverse 

zaken af te stemmen zodat we beter op een lijn komen.  

 

 - Verder zullen we in 2024 een vervolg geven om ons fokprogramma aan te passen aan het 

Zuchtprogramm van de WUSV waarbij ook de regels van de Raad van Beheer gevolgd moeten 

worden. 

 

- Via de Nieuwsbrief meer informatie verstrekken aan de leden.  

 

- Stimuleren van kynologietrainingen bij kringgroepen/provinciale afdelingen (wellicht in 

combinatie met liefhebbersdag). Geven van trainingsdag(en) in combinatie met de 

mogelijkheid tot het laten maken van (professionele) standfoto’s.  

 

5. Evaluatie. 

-Keurseizoen 

 

-KCM  

 

-evalueren intern van bijgewoonde seminars, lezingen 

. 

-evalueren toepassing andere organisatiestructuur. 

 

-evalueren baten/kosten-verhoudingen van de diverse activiteiten. Hierin zal in relatie met 

de herstructureringsvoortgang een verschuiving moeten gaan plaatsvinden. Momenteel 

neemt het kostenaspect van de kynologie slechts een zeer gering percentage in van de totale 

kosten. 



 

6. Looptijd. 

Meeste zaken vallen onder een jaarlijks terugkerend stramien.  

Standaardiseren van nieuw en verbeteren bestaande formulieren/uitslagenlijsten.  

 

7. Financiën. 

Voorlopig zal het kostenaspect niet onderhevig zijn aan grote verschillen. 

 


